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Üldkoosoleku protokoll ja otsused 
 
Aeg  2.juunil 2019.a.  
Algus  kell   
Lõpp  14.15 
Koht  Ruila tall 
Osalejad seltsis on 46 liiget, kohal 11 liiget ning volitustega on esindatud  11 liiget, 
mis moodustab kokku üle 25% kõigist häältest. Seega koosolek on otsustusvõimeline. 
Nimekiri on lisatud protokollile. 
 
1. Üldkoosoleku avamine  
Koosoleku juhatajaks valiti ühehäälselt Madis Noor ja protokollijaks Anu Matsoo  
 
2. Päevakord kinnitati ühehäälselt alljärgnevalt 

Juhatuse 2018. aastaaruanne, revidendi 2018. aasta majandustegevuse kontrolli 
aruanne, aruannete kinnitamine 
2019. tegevusplaan ja eelarve 
Uue juhatuse valimine 
Uue revidendi valimine 
EHKÜ – EVA programm 
Kohal algatatud küsimused 
 

3. Juhatuse 2018. aasta aruanne, revidendi 2018. aasta majandustegevuse kontrolli 
aruanne 
Anu Matsoo tegi lühikokkuvõtte majandusaasta aruandest (aruanne on liikmtele 
kättesaadav ka kodulehel). Revisjoni aruande koostas revisjoni komisjoni esimees 
Maario Laas ja ettekande sellest tegi Madis Noor. 
 
4.  2018.a. aruanded kinnitatud ühehäälselt. 
 
5. 2019a. tegevusplaan ja eelarve 
Anu Matsoo andis ülevaate tegevusplaanist ja eelarvest. Kinnitatud ühehäälselt. 
 
6. Juhatuse liikmete tagasi kutsumine ja uue juhatuse valimine 
Et kõigi juhatuse liikmete volituste pikkus oleks ühtne kutsub üldkoosolek juhatuse 
tagasi. 
Kinnitatud ühehäälselt 
Juhatuse valimine. Üldkoosolek otsustas 19 poolt ja 1 erapooletu häälega valida juhatus 
nimekirja alusel. 
Uued juhatuse liikme kandidaadid Anu Matsoo, Madis Noor, Kajar Lember ja 
ReetPillaroo - Lauri 
Uuteks juhatuse liikmeteks kinnitati Anu Matsoo, Madis Noor, Kajar Lember,  
ReetPillaroo – Lauri   Hääled:19 poolt, 1 erapooletu, 0 vastu 
 
7. Revidendi valimine 
Maario Laas on andnud nõusoleku jätkata revidendina. Üldkoosolekul ettepanekud 
puudusid. Ühehäälselt valida revidendiks Maario Laas. 
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8. EHKÜ ja EVA programm 
Triin Visamaa saadetud kokkuvõte EVA programmi vajalikkusest eesti hobuse tõus. 
Priidu Tikk andis ülevaate hetkeseisust. Arutleti koostööst EHKÜga. 
Kinnitati ühehäälselt koostöö Triin Visamaaga EVA programmi arendamise kulude 
katteks. 
 
9. Kohal algatatud küsimused 
Arutleti tüübipõhist aretussuuna võimalikkust 
Ministeeriumist uurida täkkude eritoetuse võimalikkust 
 
10.Koosoleku lõpetamine 
Kuna päevakorras olnud küsimused ammendusid, lõpetas juhatus koosoleku 14.15. 
 
 


